
 
 

 

 

 

PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE FÖR RIKSFÖRENINGEN FÖR MIKROBIOLOGI 

TISDAGEN DEN 24 AUGUSTI 

SILENT CONSENT 

 

 

 

1. Årsmötets öppnande 

Camilla Lagheden, Stockholm förklarade mötet öppnat. 

 

Årsmöte enligt silent consent dvs tyst medgivande, årsmöteshandlingar har funnits 

tillgängliga på mikrobiologi.net. 

 

2. Årsmötets stadgeenliga sammankallande 

 Beslöts att det är helt enligt gällande stadgar. 

 

3. Val av mötespresidium att leda årsmötesförhandlingarna   

 A. Ordförande Camilla Lagheden, Stockholm 

 B. Sekreterare Marie Karlsson, Gävle. 

 

 Godkänns av mötet. 

 

 Val av två personer att jämte ordföranden justera mötets protokoll 

Ritva Fridell, Gävle och Josefin Bengtsson, Örebro 

 

 Godkänns av mötet. 

 

4. Val av rösträknare  
Medlemmar som svarat digitalt på styrelsen förslag till årsmöteshandlingar utgör  

röstlängd.  

Därmed ej aktuellt att välja rösträknare. 

  

 Godkänns av mötet. 

 

5. Godkännande av föredragningslistan 

Godkänns av mötet. 

 

6. Föredragning av verksamhets- och revisionsberättelse 

Camilla Lagheden, Stockholm föredrog verksamhetsberättelsen för 2019 och 2020.  

Ritva Fridell, Gävle föredrog vad som revisorerna meddelat muntligen tidigare. 

Inväntar revisionsberättelserna för 2019 och 2020.  

 

Mötet beslöt att med godkännande lägga verksamhetsberättelserna till handlingarna. 

Revisionsberättelserna godkänns, läggs till handlingarna vid nästa styrelsemöte. 

 



 
 

7. Föredragning av årsredovisning 

Ritva Fridell, Gävle föredrog årsredovisningen för 2019 och 2020.  

 

Mötet beslöt att med godkännande lägga årsredovisningarna till handlingarna. 

 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen 

 Beslöts att i enlighet med revisorernas förslag bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret. 

 

9. Motioner 

Motion medlemskap för studenter om gratis medlemskap under studietiden. 

 

Godkänns av mötet 

 

10. Stadgar 

Stadgeändring §5 enligt motion angående gratis medlemskap för studenter under 

studietiden. Gäller från 2022 

 

§5 Medlemsavgift 

Medlemsavgiften fastställs av föreningens årsmöte. Medlem som underlåter att 

betala medlemsavgiften utesluts ur föreningen av styrelsen. 

Studenter på biomedicinska analytikerprogrammet erbjuds gratis medlemskap 

under studietiden. 

 

Godkänns av mötet 

 

11. Medlemsavgiftens storlek för nästkommande verksamhetsår 

 Styrelsen föreslår att medlemsavgiften är oförändrad 200 kr för nästkommande 

verksamhetsår.  

 

 Godkänns av mötet. 

 

12. Styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget 

Verksamhetsplanen 2020 och 2021 föredrogs av Camilla Lagheden, Stockholm.  

Budgetförslag 2021 föredrogs av Ritva Fridell, Gävle.  

  

 Mötet godkände verksamhetsplanen och antog budgetförslaget. 

 

13. Val av riksföreningens styrelse 

Valberedningens förslag har inkommit via mail från Marie Lignell.   

 

 Valberedningens förslag.  

A. Ordinarie ledamöter 

Ordförande 

Camilla Lagheden, Stockholm  omval 3 år 

 



 
 

Ledamöter 

Helena Vasiljev, Lund   omval 3 år  

Hanna Wirdelius, Göteborg  omval 3 år 

Amelie Ramström, Stockholm  fyllnadsval 1 år 

    

Godkänns av mötet 

 

B. Suppleanter 

Inget val av suppleanter. 

 

14. Val av revisorer  

Valberedningens förslag har inkommit via mail från Marie Lignell. 

 

 Valberedningens förslag. 

 A. Två ordinarie revisorer  

 Ann-Christin Nordqvist, Jönköping  omval 1 år 

 Anna-Lena Sundqvist-Persson, Sundsvall omval 1 år 

 

 Godkänns av mötet. 

 

 B. En revisorssuppleant 

 Nicolena Nyberg, Sundsvall  nyval 1 år 

   

 Godkänns av mötet. 

 

15. Val av laboratorieombud  

Inget val av laboratorieombud detta år.  

    

16. Val av valberedning   

A. Beslut om valberedningens storlek.  

 

Årsmötet beslutar att valberedningen ska bestå av 3 ledamöter. 

 

B. Val av valberedning. 

Förslag från årsmötet Marie C Peterson, Karlskrona, Sara Berglund, Gävle och 

Marie Lignell, Göteborg  

 

Godkänns av mötet. 

 

C. Val av sammankallande i valberedningen. 

Marie C Peterson föreslås som sammankallande.  

  

 Godkänns av mötet. 

 

17. Övriga frågor 

Inga övriga frågor har inkommit 



 
 

18. Årsmötet avslutas 

Camilla avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 Sekreterare 

 

 

  ......................................................... 

 Marie Karlsson 

  

 

 Ordförande    

 

 

  ......................................................... 

 Camilla Lagheden    

 

 Protokolljusterare 

 

 

  ......................................................... 

 Ritva Fridell    

 

 

 

  ......................................................... 

 Josefin Bengtsson    

 

 


